"People First Project in Collaboration with New Vision School"

Jade Textile continues its commitment to its humanitarian values by organizing a special reception for high school students from New Vision School. This reception is part of the "People First" project organized by the company in collaboration with the school, located in the Tenth of Ramadan City, in coordination with Jade Textile

This project aims to promote the values of volunteering and social responsibility among students and raise awareness about the importance of community service and environmental conservation. This initiative is part of the company's commitment to enhancing social communication, fostering community cooperation, and raising awareness about the importance of achieving sustainable development.

Through this reception, Jade Textile reflects its steadfast commitment to its values and vision and strengthens its social and environmental role in the community.



















مشروع "الإنسان أولاً في المواقع الجغرافية المختلفة" بالتعاون مع مدرسة الجيل الجديد بالعاشر من رمضان

تواصل شركة "چيد تكستايل " التزامها بقيمها الإنسانية من خلال تنظيم استقبال خاص لطلاب المرحلة الثانوية من مدرسة الجيل الجديد. يأتي هذا الاستقبال كجزء من مشروع "الإنسان أولاً" الذي تنظمه الشركة بالتعاون مع المدرسة، الواقعة في مدينة العاشر من رمضان، وبالتنسيق مع شركة "چيد تكستايل".

يهدف هذا المشروع إلى تعزيز قيم التطوع والمسؤولية الاجتماعية بين الطلاب وزيادة الوعي بأهمية خدمة المجتمع والحفاظ على البيئة. تعتبر هذه المبادرة جزءاً من التزام الشركة بتعزيز التواصل الاجتماعي، وتطوير التعاون المجتمعي، وزيادة الوعي بأهمية تحقيق التنمية المستدامة.

من خلال هذا الاستقبال، تعكس شركة "چيد تكستايل " التزامها الثابت بقيمها ورؤيتها، وتعزز دورها الاجتماعي والبيئي في المجتمع.

